



Oman Arab Bank Credit Card Cashback Campaign - Terms and Conditions

- 1) The OAB Visa credit cards eligible for this campaign include Infinite, Platinum, Gold, and Classic cards.
- 2) The campaign is valid for transactions made at Shell Fuel stations in Oman on the following dates: **29, 30 & 31 of May 2024 and 1st Jun 2024**
- 3) OAB credit card holders who use their OAB Visa credit cards to fill fuel at Shell Fuel stations in Oman during the campaign period will earn cashback.
- 4) Transactions made on the specified dates will earn 20% cashback on the total transaction amount.
- 5) The cashback will be restricted to a maximum of 3 eligible transactions per credit card per day and the maximum cashback earned per card per day will be OMR 10.
- 6) Cashback earned during the campaign period will be credited to the cardholder's OAB credit card within 30 days of the transaction date.
- 7) The cashback offer is non-transferable and cannot be exchanged for cash or any other form of credit.
- 8) The cashback offer cannot be combined with any other promotions, discounts, or offers unless explicitly stated otherwise by Oman Arab Bank and Shell Oman.
- 9) Oman Arab Bank reserves the right to modify, suspend, or terminate the campaign, in whole or in part, at any time without prior notice.
- 10) Any disputes arising from this campaign will be subject to the jurisdiction of the courts of Sultanate of Oman.

By participating in this campaign, cardholders agree to abide by these terms and conditions.

حملة الاسترداد النقدي لبطاقات بنك عمان العربي الائتمانية - الشروط والأحكام

- 1) تشمل بطاقات فيزا الائتمانية من بنك عمان العربي المؤهلة لهذه الحملة بطاقات إنفينيت والبلاتينية والذهبية والكلاسيكية.
- 2) الحملة صالحة للعمليات التي تتم في محطات وقود شل عمان في سلطنة عمان في التواريخ التالية:
29 و30 و31 مايو 2024 و1 يونيو 2024
- 3) سيحصل حاملو بطاقات بنك عُمان العربي الائتمانية الذين يستخدمون بطاقات فيزا الائتمانية من بنك عمان العربي لتعبئة الوقود في محطات وقود شل عمان في السلطنة خلال فترة الحملة على استرداد نقدي.
- 4) العمليات التي تتم في التواريخ المحددة سوف تحصل على استرداد نقدي بنسبة 20% على إجمالي مبلغ العملية.
- 5) سيتم تقييد الاسترداد النقدي بحد أقصى 3 معاملات مؤهلة لكل بطاقة ائتمانية في اليوم الواحد وسيكون الحد الأقصى للاسترداد النقدي الذي يتم الحصول عليه لكل بطاقة في اليوم هو 10 ريال عماني.
- 6) سيتم إضافة الاسترداد النقدي الذي تم الحصول عليه خلال فترة الحملة إلى بطاقة بنك عُمان العربي الائتمانية الخاصة بحامل البطاقة خلال 30 يومًا من تاريخ العملية.
- 7) عرض الاسترداد النقدي غير قابل للتحويل ولا يمكن استبداله نقدًا أو بأي شكل آخر من أشكال الائتمان.
- 8) لا يمكن الجمع بين عرض الاسترداد النقدي هذا وأي عروض ترويجية أو خصومات أو عروض أخرى ما لم ينص بنك عمان العربي وشل عمان على خلاف ذلك صراحة.
- 9) يحتفظ بنك عمان العربي بالحق في تعديل أو تعليق أو إنهاء الحملة، كليًا أو جزئيًا، في أي وقت دون إشعار مسبق.
- 10) أي نزاعات تنشأ عن هذه الحملة ستخضع للاختصاص القضائي لمحاكم سلطنة عمان.
- 11) من خلال المشاركة في هذه الحملة، يوافق حاملو البطاقات الائتمانية على الالتزام بهذه الشروط والأحكام